



## Business License | رخصة تجارية

### Company Name / اسم الشركة

ريليانت امبلويمينت سيرفيسز ذ م م  
Reliant Employment Services LLC

### Operating Name / اسم التشغيل

ريليانت امبلويمينت سيرفيسز ذ م م  
Reliant Employment Services LLC

### Formation No. / رقم التأسيس

2115896

### License Formation Date / تاريخ إنشاء الرخصة

20-Sep-2021

### Formation Type / نوع التأسيس

شركة ذات مسؤولية محدودة  
Limited Liability Company

### Address / العنوان

مدينة الشارقة للإعلام - إ ع م  
Sharjah Media City, Sharjah, UAE

### License No. / رقم الرخصة

2115896.01

### Expiry Date / تاريخ الإنتهاء

19-Sep-2023

### Activities / الأنشطة

781 - Activities of employment placement agencies  
7810 - Activities of employment placement agencies  
7810.01 - Personnel search, selection referral and placement activities, including executive placement and search activities  
7810.02 - Activities of casting agencies and bureaus, such as theatrical casting agencies  
7810.03 - Activities of on-line employment placement agencies  
782 - Temporary employment agency activities

(Refer to next page for additional activities)

781 - أنشطة وكالات التشغيل  
7810 - أنشطة وكالات التشغيل  
7810.01 - أنشطة البحث عن مستخدمين واختيارهم وإجالتهم وتعيينهم، بما في ذلك تعيين الموظفين التنفيذيين وأنشطة البحث عنهم  
7810.02 - أنشطة وكالات ومكاتب تشغيل الممثلين والمسرحيين  
7810.03 - أنشطة وكالات التشغيل عن طريق الشبكة العالمية (الإنترنت)  
782 - أنشطة وكالات التشغيل المؤقتة

(انظر الصفحة التالية للأنشطة الإضافية)

### Managers / المديرين

Sanjay Ashok Tolani

سنجاي اشوك تولاني

### Verification QR



صادر عن مدينة الشارقة للإعلام - هيئة منطقة حرة وخاضع لكافة القوانين والتنظيمات والقواعد الخاصة بالهيئة.  
Issued by Sharjah Media City - Free Zone Authority and subject to all laws, regulations and rules that belong to the Authority.

وثيقة إلكترونية معتمدة ومصادرة بدون توقيع من مدينة الشارقة للإعلام (شمس). لمراجعة صحة البيانات الواردة يرجى زيارة الموقع التالي  
Approved electronic document issued without signature by Sharjah Media City (Shams). To verify the license kindly visit  
<https://portal.shams.ae/web/mydocuments/dc/166607178152?d=TVRnM05qQT0=>

[03.001.08.2115896.01]

Any alteration or change will void this document.

Page 1 of 2

أي كشط أو تغيير في المستند الأصلي يلغيه.



## Business License | رخصة تجارية

### Company Name / إسم الشركة

ريليانت امبلويمينت سيرفيسز ذ م م  
Reliant Employment Services LLC

### Formation No. / رقم التأسيس

2115896

### Operating Name / إسم التشغيل

ريليانت امبلويمينت سيرفيسز ذ م م  
Reliant Employment Services LLC

### License No. / رقم الرخصة

2115896.01

### Activity(s) / النشاط/ الأنشطة

7820 - Temporary employment agency activities  
7820.01 - Supplying workers to clients' businesses for limited periods of time to temporarily replace or supplement the working force of the client, where the individuals provided are employees of the temporary help service unit  
783 - Other human resources provision  
7830 - Other human resources provision  
7830.01 - Provision of human resources for client businesses this provision of human resources is typically done on a long-term or permanent basis and the units classified here may perform a wide range of human resource and personnel management duties associated with this provision.

7820 - أنشطة وكالات التشغيل المؤقت  
7820.01 - توفير العاملين لأعمال العميل لفترات محدودة من أجل تعويض أو تكملة القوة العاملة لدى العميل مؤقتاً، حين يكون الأفراد المقدمون للعمل مستخدمين لدى وحدة خدمات التشغيل المؤقت  
783 - تقديم موارد بشرية أخرى  
7830 - تقديم موارد بشرية أخرى  
7830.01 - تقديم موارد بشرية لأعمال العملاء: يكون تقديم الموارد البشرية في هذا الفرع على أساس طويل الأجل أو دائم بشكل عام، ويمكن أن تقوم الوحدات المصنفة في هذا الفرع بالقيام بطائفة واسعة من مهام إدارة القوى البشرية والمستخدمين المقدمين في هذا الإطار

صادر عن مدينة الشارقة للإعلام - هيئة منطقة حرة وخاضع لكافة القوانين والتنظيمات والقواعد الخاصة بالهيئة.  
Issued by Sharjah Media City - Free Zone Authority and subject to all laws, regulations and rules that belong to the Authority.

وثيقة إلكترونية معتمدة وصادرة بدون توقيع من مدينة الشارقة للإعلام (شمس). لمراجعة صحة البيانات الواردة يرجى زيارة الموقع التالي  
Approved electronic document issued without signature by Sharjah Media City (Shams). To verify the license kindly visit  
<https://portal.shams.ae/web/mydocuments/dc/166607178152?d=TVRnM05qQT0=>

[03.001.08.2115896.01]

Any alteration or change will void this document.

Page 2 of 2

أي كسط أو تغيير في المستند الأصلي يلغيه.